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Under den senaste tiden har det varit mycket halt i län et och Östersund. Särskilt 
tisdag 12/11 slog halkan till på allvar och detta resulterade bland annat i att alla 
s tadsbusstrafik ställdes in. Samma dag har flera personer vittnat om att området 
runt vårt sjukhus varit mycket halt och osandat. 

Regionen köper sedan tidigare tjänsten att halkbekämpa runt våra eg11a fastigheter 
och efter det är det generellt ett kommunalt ansvar att halkbekämpa. Fallskador 
m edför inte bara personligt lidande utan även stora kostnader för vår region. De t är 
därför av flera orsaker av stort intresse för regionen att minimera antalet fallolycko r 
på grund av halka generellt. Nien särskilt i anslutning till våra egna fastigheter. 

Niin fråga är därför: 

- Hur många fallolyckor på grund av halka har resulterat i akutbesök på 
sjukhuset hittills i vinter? 

- Arbetar regionen med att fö rebygga och minska antalet fallolyckor på grund 
av halka? 
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